
PROTOKÓŁ Nr XLI/22
z sesji Rady Gminy Łubnice

odbytej dnia 17 listopada 2022 roku
 
W sesji udział wzięło 15 radnych. 
 
Ponadto w sesji uczestniczyli:
 
1.     Anna Grajko – Wójt Gminy
2.     Izabela Pszczoła – Skarbnik Gminy
3.     Leszek Ziółek – Sekretarz Gminy
   
Proponowany porządek obrad:
 
1.      Otwarcie sesji.
2.      Przedstawienie porządku obrad.
3.      Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2022 rok.
4.      Podjęcie uchwały w sprawie organizacji wspólnej obsługi administracyjnej i 
finansowej jednostek organizacyjnych zaliczonych do sektora finansów publicznych, dla 
których organem prowadzącym jest Gmina Łubnice
5.      Podjęcie uchwały  w sprawie określenia inkasentów i wysokości wynagrodzenia za 
inkaso. 
6.      Podjęcie uchwały  w sprawie przyjęcia rocznego programu współpracy Gminy 
Łubnice z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 
ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 
rok 2023.
7.      Interpelacje i wnioski radnych.
8.      Odpowiedzi na interpelacje.
9.      Wolne wnioski i informacje.
 
Ad. 1
 
P. Przew. – otwieram XLI sesję i witam wszystkich przybyłych. Na podstawie listy 
obecności stwierdzam, że Rada Gminy jest władna do podejmowania uchwał.
 
Ad. 2
 
P. Przew. – przedstawił proponowany porządek obrad.  Czy są  jakieś propozycje zmiany 
porządku obrad?
Nie widzę. Wobec tego  przegłosujmy. Kto z Pań i Panów jest za przyjęciem 
proponowanego jw. porządku?
Porządek przyjęto jednogłośnie.
 
Ad. 3
 



P. Przewodniczący – przedstawił projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 
2022 rok.
Następnie poprosił Panią Skarbnik o przedstawienie uzasadnienia do uchwały.
Pani Skarbnik przedstawiła uzasadnienie.
P. Przewodniczący – Czy są pytania do tego projektu uchwały?
Nie widzę. Wobec tego proszę Przewodniczących Komisji o przedstawienie opinii.
P. Gromny Przewodniczący Komisji Finansów, Rozwoju Gminy i Rolnictwa
– opinia pozytywna
P. Bąk Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej – opinia pozytywna
P. Przewodniczący –  przechodzimy do głosowania.

Uchwała Nr XLI/256/22
w sprawie zmian w budżecie gminy na 2022 rok
                                                        jako załącznik do niniejszego protokołu
Głosowało 15 radnych.
15 głosowało za, nikt się nie wstrzymał i nikt nie był przeciw.
Uchwała została podjęta.
Imienne głosowanie jako załącznik do protokołu.
 
Ad. 4
 
P. Przewodniczący – przedstawił projekt uchwały w sprawie organizacji wspólnej obsługi 
administracyjnej i finansowej jednostek organizacyjnych zaliczonych do sektora finansów 
publicznych, dla których organem prowadzącym jest Gmina Łubnice.
Następnie poprosił Panią Wójt o przybliżenie nam tej wspólnej obsługi i uzasadnienie.
P. Wójt – uchwałę taką mieliśmy z 2015 roku ale zmieniły się przepisy prawa i musimy ją 
dostosować do nowych przepisów. Urząd Gminy, który do tej pory prowadził obsługę 
będzie ją nadal prowadził na podstawie znowelizowanych przepisów. 
Następnie  przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały. Teraz Państwu przybliżę czym 
zajmuje się ta jednostka obsługująca czyli nasze Panie, które prowadzą właśnie ten 
zakres związany z obsługa poszczególnych jednostek obsługiwanych czyli szkół. I tak w 
ramach wspólnej obsługi powierza się jednostce obsługującej:
1.     W całości obowiązki w zakresie rachunkowości i sprawozdawczości jednostek 
obsługiwanych, w tym w szególności:

a)     okresowych sprawozdań budżetowych z realizacji dochodów i wydatków 
budżetowych

b)    sprawozdań o stanie należności i zobowiązań

c)     sprawozdań z dochodów gromadzonych na wyodrębnionym rachunku

d)    sprawozdań finansowych (bilans, rachunek zysków i strat, zestawienie zmian w 
funduszu oraz informacji dodatkowej)

e)     innych sprawozdań wymaganaych przepisami prawa;

2.     Obsługa finansowo - księgowa obejmująca dochody i wydatki budżetowe, zakładowy 
fundusz świadczeń socjalnych oraz dochody i wydatki gromadzone przez jednostki 
obsługiwane na wyodrębnionym rachunku;



3.     Organizowanie i prowadzenie obsługi bankowej;

4.     Pomoc i koordynacja w opracowaniu planów dochodów i wydatków dla 
poszczególnych jednostek obsługiwanych oraz w opracowywaniu zmian w tych planach z 
dyrektorami jednostek obsugiwanych oraz bieżąca analiza i kontrola wykonania tych 
planów;

5.     Rozliczanie finansowe realizacji projektów oświatowych, finansowanych ze środków 
zewnętrznych w tym unijnych.

6.     Obsługa kadrowo-płacowa, w tym w szczególności obsługa spraw dotycząca 
wynagrodzeń, a w szczególności:

a)     sporządzanie list płac oraz dokonywanie wypłat wynagrodzeń i innych należności,

b)    prowadzenie kart wynagrodzeń i kart zasiłkowych,

c)     prowadzenie analizy wypłat z osobowego funduszu płac,

d)    naliczanie zasiłku chorobowego,

e)     sporządzanie deklaracji dla Urzędu Skarbowego i Zakładu Ubezpieczeń 
Społecznych  oraz wszelkiej dokumentacji dla ZUS,

f)      wystawianie zaświadczeń o zatrudnieniu i wynagrodzeniu dla obecnych i byłych 
pracowników jednostek obsługiwanych, dla celów emerytalnych i naliczania kapitału 
początkowego,

7.     Prowadzenie i obsługa ksiąg rachunkowych jednostek obsługiwanych;

8.     Przeprowadzanie procedury zamówień publicznych, których wartość jest równa lub 
przekracza 130 000 złotych;

9.     Prowadzenie ewidencji środków trwałych;

10.                       Prowadzenie inwentaryzacji aktywów i pasywów metodą potwierdzenia 
sald oraz weryfikacji ksiąg z dokumentacją za wyjątkiem inwentaryzacji metodą spisu z 
natury, rozliczanie inwentaryzacji;

11.                       Obsługę prawną.

A więc są to wszystkie te elementy, którymi zajmuje się Urząd Gminy na rzecz 
jednostek obsługiwanych czyli szkół podstawowych istniejących na terenie naszej 
Gminy.

P. Przew.  –Czy są pytania do tego projektu uchwały?
Nie widzę. Wobec tego proszę Przewodniczących Komisji o przedstawienie opinii.
P. Gromny Przewodniczący Komisji Finansów, Rozwoju Gminy i Rolnictwa
– opinia pozytywna
P. Bąk Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej – opinia pozytywna
P. Przewodniczący –  przechodzimy do głosowania.

Uchwała Nr XLI/257/22



w sprawie organizacji wspólnej obsługi administracyjnej i finansowej jednostek 
organizacyjnych zaliczonych do sektora finansów publicznych, dla których organem 
prowadzącym jest Gmina Łubnice
                                                        jako załącznik do niniejszego protokołu
Głosowało 15 radnych.
15 głosowało za, nikt się nie wstrzymał i nikt nie był przeciw.
Uchwała została podjęta.
Imienne głosowanie jako załącznik do protokołu.
 
Ad. 5
 
P. Przewodniczący – przedstawił projekt uchwały w sprawie określenia inkasentów i 
wysokości wynagrodzenia za inkaso.  Czy są pytania co do tej uchwały?
Nie widzę. Wobec tego proszę Przewodniczących Komisji o przedstawienie opinii.
P. Gromny Przewodniczący Komisji Finansów, Rozwoju Gminy i Rolnictwa
– opinia pozytywna
P. Bąk Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej – opinia pozytywna
P. Przewodniczący –  przechodzimy do głosowania. Przy głosowaniu będzie wyłączony 
radny Robert Stefaniak z powodu, że jest i sołtysem i radnym żeby nie głosował w swojej 
sprawie.

Uchwała Nr XLI/258/22
w sprawie określenia inkasentów i wysokości wynagrodzenia za inkaso. 
                                                        jako załącznik do niniejszego protokołu
Głosowało 14 radnych.
14 głosowało za, nikt się nie wstrzymał i nikt nie był przeciw.
Uchwała została podjęta.
Imienne głosowanie jako załącznik do protokołu.
 
Ad. 6
 
P. Przewodniczący – przedstawił projekt uchwały w sprawie przyjęcia rocznego programu 
współpracy Gminy Łubnice z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których 
mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i
o wolontariacie na rok 2023 oraz informację z przeprowadzonych konsultacji.
Czy są pytania do tego projektu uchwały?
Nie widzę. Wobec tego proszę Przewodniczących Komisji o przedstawienie opinii.
P. Gromny Przewodniczący Komisji Finansów, Rozwoju Gminy i Rolnictwa
– opinia pozytywna
P. Bąk Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej – opinia pozytywna
P. Przewodniczący –  przechodzimy do głosowania.

Uchwała Nr XLI/259/22
w sprawie przyjęcia rocznego programu współpracy Gminy Łubnice z organizacjami 
pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia
2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2023.
                                                        jako załącznik do niniejszego protokołu



Głosowało 15 radnych.
15 głosowało za, nikt się nie wstrzymał i nikt nie był przeciw.
Uchwała została podjęta.
Imienne głosowanie jako załącznik do protokołu.
 
Ad. 7
 
Brak interpelacji
 
Ad. 8
 
Brak odpowiedzi na interpelacje
 
Ad. 9
 
P. Przew. – bardzo proszę jeśli ma ktoś jakieś pytania bądź sprawy do poruszenia na sesji.
P. Kozioł – chciałbym aby Pani Wójt poinformowała mieszkańców odnośnie zakupu węgla.
P. Wójt – jeśli chodzi o zakup węgla w cenie preferencyjnej bo rozumiem, że o to chodzi, 
to w tej chwili jesteśmy na etapie zbierania wniosków od zainteresowanych takim zakupem
mieszkańców. Przypominam, że każdy uprawniony do otrzymania dodatku węglowego 
może taki wniosek o zakup węgla po cenie preferencyjnej złożyć. W okresie do 31 grudnia
jest to ilość półtorej tony i w przyszłym roku również można półtorej tony po takiej cenie 
preferencyjnej zakupić. Jeżeli chodzi o podmiot, z którego my będziemy ten węgiel 
kupować jako Gmina. Przypominam, że Gmina kupuje po 1500 zł a sprzedawać będziemy
w cenie nie wyższej niż 2 tysiące złotych za tonę oczywiście. Jest to podmiot Polska 
Grupa Górnicza. Ponieważ padają takie pytania często to chcę tylko poinformować, że 
Polska Grupa Górnicza będzie sprzedawała węgiel pochodzący z kopalń polskich. 
Najprawdopodobniej punktem, do którego będzie ten węgiel dostarczony do będzie skład 
opału w Busku Zdroju i stamtąd już my w ramach tych właśnie naszych zadań jako 
samorządu za pośrednictwem naszych lokalnych podmiotów gospodarczych, które 
zajmują się dystrybucją i sprzedażą węgla będziemy ten węgiel przywozić na teren gminy. 
Jak już będzie ten węgiel u nas na składzie to wtedy mieszkaniec, który złożył wniosek 
otrzyma informację telefonicznie czy mailowo, że może ten węgiel kupić, wtedy przychodzi
do nas do Urzędu Gminy do księgowości, Panie wypisują fakturę, idzie do banku dokonuje
płatności i dopiero z tym dowodem udaje się do tego punktu, który będzie dostarczał ten 
węgiel. Przypominam, że jakby obowiązkiem gminy jest w tej kwocie 2000 zł dostarczenie 
węgla do miejsca, które się będzie zajmowało dystrybucją. Ta kwota 2 tysięcy nie 
obejmuje już kosztów transportu od miejsca zakupu do poszczególnego mieszkańca. 
Wnioski na bieżąco są składane już ponad 300 ton jest zapotrzebowanie. Są różne 
asortymenty węgla, widzę ze najwyższe zainteresowanie jest tym asortymentem zwanym 
grubym inaczej orzech. My tam mamy w tym wniosku dwa asortymenty orzech i 
ekogroszek/groszek. U nas raczej nikt nie wykazuje zainteresowania zakupem miału.
P. Motyl – a kostka nie?
P. Wójt – kostka to jest w tym grubym. Ponieważ złożyło oferty 3 podmioty, które są 
zainteresowane sprzedażą tego węgla, jeszcze rozmów żeśmy nie prowadzili bo dopiero 



wczoraj dostaliśmy informację skąd ten węgiel będzie można odebrać. Dostaliśmy już druk
umowy z Polską Grupą Górniczą więc będziemy musieli złożyć ofertę, podpisać umowę 
wszystkie te procedury takie powiedziałabym biurokratyczne żeby były spełnione i wtedy w
zależności od tego kiedy PGG dostarczy ten węgiel do Buska na ten swój skład to wtedy 
my będziemy mogli rozpocząć sprzedaż tego węgla. Mam nadzieję, że to niebawem 
nastąpi zwłaszcza, że pogoda nam się robi zimowa już by się węgiel przydał. Jeżeli byłyby
jeszcze jakieś pytania to bardzo proszę.
P. Bolon – czy dostawcę sobie mieszkaniec wybiera czy wy kierujecie do tych dostawców?
P. Wójt – proszę Państwa zgłosiło się  trzech ale ta ich deklaracja była wstępna jeśli 
potrzymają i zechcą z nami  podpisać umowy oczywiście za określona odpłatność od 
sprzedanej tony to chcielibyśmy żeby to było 3 dostawców i żeby sobie ta osoba, która 
kupuje mogła wybrać sama. Natomiast jeżeli by się okazało, że któryś z dostawców nie 
chce w tym uczestniczyć wycofa się i zostanie jeden to wtedy będziemy zmuszeni do 
podpisania umowy z jednym i wtedy wyboru, że tak powiem nie będzie.
P. Motyl – to znaczy z Buska będzie przywożone na nasz teren?
P. Wójt – to będzie tak on będzie przywieziony na ten skład, który jest wyznaczony przez 
PGG w Busku i od nas te osoby, które będą uczestniczyły w sprzedaży po prostu tam 
pojadą przywiozą ten węgiel tu i będą sprzedawać.
P. Bolon – teraz była woda spisywana i mamy na rachunku wodę i kanalizację dlaczego? 
My mamy przydomowe oczyszczalnie a nie kanalizację.
P. Wójt – nie ma tam proszę Państwa tak jest skonstruowany program i takie rachunki 
będą ale za kanalizację jest wtedy rachunek zerowy.
P. Bąk – ale to tutaj co masz napisane to jest numer taryfy.
P. Bolon – acha, to dobrze.
P. Wójt – proszę Państwa jeśli chodzi o takie pytania szczegółowe pojedyncze to bardzo 
proszę zgłosić się czy dzwonić do księgowości wtedy wszystko zostanie wyjaśnione. 
Natomiast ogólnie chcę powiedzieć, że jeśli chodzi o kanalizację to jest to jeden program, 
który obsługuje opłaty za wodę i za kanalizację. Jeżeli chodzi o kanalizację to jedynie 
płaca te osoby, które korzystają z kanalizacji czyli mieszkańcy Orzelca Dużego i Łubnic bo
muszą mieć podpisaną umowę, że korzystają. Na pewno nikt z tych miejscowości, w 
których kanalizacji sieciowej nie ma nie płaci. Gdyby się coś takie zdarzyło, czy coś się 
komuś nie podoba do zawsze bardzo proszę pytać. Lepiej się 2 razy zapytać niż raz 
zapłacić. Nawet jakby się okazało, że ktoś tam nadpłacił, zapłacił za dużo to też tą 
nadpłatę można zaliczyć na poczet bieżących  należności. Tak, że patrzeć co tam na tych 
rachunkach jest, sprawdzać jeśli się coś komuś nie zgadzało czy wydaje mu się, że tak nie
powinno być to bardzo proszę wyjaśniać w księgowości.
P. Motyl – jeszcze wracając do węgla można wiedzieć kto będzie to przywoził czy nie?
P. Wójt – proszę Państwa wpłynęły jakby 3 oferty czyli jakby 3 przedsiębiorców wyraziło 
zainteresowanie, podam w kolejności wpływu jest to Pani Jurkowska, jest Pan Trela i jest 
to Pan Kmieć. Jurkowska Budziska, Trela Łubnice, Kmieć Szczucin. Dwaj są z naszego 
terenu, Pan Kmieć jest z poza terenu ale on mówi tak, że tutaj sporo osób on zaopatruje w
węgiel i w związku z tym składa tą ofertę. Będziemy rozmawiać z nimi albo będą wszyscy 
trzej albo nie.
P. Przew. – węgiel będzie taki sam?
P. Wójt – oczywiście.



P. Przew. – czy ktoś ma jeszcze pytania lub inne sprawy? Nie widzę wobec tego zamykam
obrady dzisiejszej sesji Rady Gminy w Łubnicach. Dziękuję bardzo wszystkim za 
przybycie.
 
Sesja trwała  39 minut.
 
Na tym protokół zakończono o podpisano.
 
Protokołowała:                                                    Przewodniczący Rady Gminy

Henryka Rogala                                                            Marian Komasara


